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Πληροφορούμαι ότι εκπονούνται μελέτες, υψηλού 
προϋπολογισμού, για την αναβάθμιση/ βελτίωση 
των  υπηρεσιών  και εγκαταστάσεων  του  
Παναρκαδικού Νοσοκομείου της Τρίπολης, ενός 
νοσοκομείου που πάνω από πενήντα χρόνια 
προσφέρει τις υπηρεσίες του στον αρκαδικό λαό με 
συνέπεια και αποτελεσματικότητα. 

Χαιρετίζουμε αυτή την πρωτοβουλία και τη 
στηρίζουμε. Πληροφορούμαι όμως ότι στα ανωτέρω 
μέτρα αναβάθμισης/ βελτίωσης του Παναρκαδικού 
Νοσοκομείου της Τρίπολης δεν συμπεριλαμβάνονται 
και μελέτες σχετικές με την εγκατάσταση και 
λειτουργία μηχανισμών "βιολογικού καθαρισμού" και 
"αυτόκαφτου". Οι ελλείψεις αυτές αναμενόμενο είναι 
να έχουν δυσμενείς περιβαλλοντικές εξελίξεις στην 
αρκαδική πρωτεύουσα. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
α) Υπάρχουν παρόμοιες ή άλλου είδους προβλέψεις 
για την εγκατάσταση και λειτουργία μηχανισμών 
"βιολογικού καθαρισμού" και "αυτόκαφτου"; 
 β) Σε περίπτωση που δεν υφίστανται σχετικές 
προβλέψεις, προτίθεται να λάβει μέτρα και ποια θα 
είναι αυτά, για την εγκατάσταση και λειτουργία 
μηχανισμών        "βιολογικού       καθαρισμού"        και 
"αυτόκαφτου"  στο Παναρκαδικό    Νοσοκομείο της 
Τρίπολης; 
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